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Z á p i s n i c a  č. 14 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Komáranoch, 

konaného dňa 13. 12.2024 na Obecnom úrade v Komáranoch 
 

Prítomní : 

Podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice 

 

Návrh programu: 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Určenie zapisovateľov a overovateľov zápisnice  

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Kontrola uznesení  

6. Správy o kontrolnej činnosti HK 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na 1. polrok 2025 

8. VZN 31/2012 o miestnych daniach a poplatkoch, dodatok č. 5 

9. VZN 40/2019 k cene jedla v ŠJ pri MŠ Komárany, dodatok č. 5 

10. VZN 1/2021, dodatok č. 3 

11. Rozpočet na roky 2025 - 2027 

12. Informácie starostky obce  

13. Rôzne  

14. Záver 

 

K bodu 1 a 2 
V úvode zasadnutia starostka privítala prítomných poslancov obecného 

zastupiteľstva.  Poslanec Mgr. Stanislav Lipkoš a hlavný kontrolór obce sa vopred písomne 

ospravedlnili z neúčasti na dnešnom zasadnutí.  

Starostka následne predložila poslancom na schválenie navrhnutý program 

zasadnutia: 

Návrh uznesenia č. 70 

Obecné zastupiteľstvo Obce Komárany: 

s c h v a ľ u j e program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Určenie zapisovateľov a overovateľov zápisnice  

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Kontrola uznesení  

6. Správy o kontrolnej činnosti HK 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na 1. polrok 2025 

8. VZN 31/2012 o miestnych daniach a poplatkoch, dodatok č. 5 

9. VZN 40/2019 k cene jedla v ŠJ pri MŠ Komárany, dodatok č. 5 

10. VZN 1/2021, dodatok č. 3 

11. Rozpočet na roky 2025 - 2027 

12. Informácie starostky obce  

13. Rôzne  

14. Záver 
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Hlasovanie:    

 Počet mená poslancov 

Za: 4 Ing. Pavol Džuka, Ing. Pavol Fedorčák PhD., Roman 

Gregus, Viera Jakubčinová 

Proti: 
 

 

Zdržal sa: 
 

 

Neprítomní: 
 

 

 

Návrh bol prijatý                                                          

 

K bodu 3,4,5 
Starostka obce navrhla za zapisovateľku pracovníčku OcÚ p. Ščavnickú, za 

overovateľov zápisnice p. Romana Gregusa a p. Vieru Jakubčinovú,  do návrhovej komisie Ing. 

Pavla Džuku a Ing. Pavla Fedorčáka PhD. 

Vzhľadom na neprítomnosť hlavného kontrolóra, starostka obce informovala o plnení 

uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Návrh uznesenia č. 71 
Obecné zastupiteľstvo Obce Komárany: 

 

A) s c h v a ľ u j e :  

2. zapisovateľa zápisnice:  Jana Ščavnická 

3. overovateľov zápisnice: Roman Gregus, Viera Jakubčinová 

 4. návrhovú komisiu: Ing. Pavol Džuka, Ing. Pavol Fedorčák PhD. 

B) berie na vedomie  

kontrolu uznesení z prechádzajúceho obecného zastupiteľstva   

 
Hlasovanie:    

 Počet mená poslancov 

Za: 4 Ing. Pavol Džuka, Ing. Pavol Fedorčák PhD., Roman 

Gregus, Viera Jakubčinová 

Proti: 
 

 

Zdržal sa: 
 

 

Neprítomní: 
 

 

 

Návrh bol prijatý                                                          

  

K bodu 6 

  
Nakoľko hlavný kontrolór obce vopred ospravedlnil svoju neúčasť na tomto zasadnutí 

OZ a vopred boli poslancom zaslané spolu s ostatnými materiálmi aj správy o kontrolnej 

činnosti HK, poslanci tieto vzali na vedomie:  
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Návrh uznesenia č. 72 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Komárany: 

 
 v súlade s § 18f ods. 1 písm. d zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z.n.p. berie na 

vedomie správy hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontrol za 1. a 2. polrok roka 2024.  

 
Hlasovanie:    

 Počet mená poslancov 

Za: 4 Ing. Pavol Džuka, Ing. Pavol Fedorčák PhD., Roman 

Gregus, Viera Jakubčinová 

Proti: 
 

 

Zdržal sa: 
 

 

Neprítomní: 
 

 

 
Návrh bol prijatý        

                                                   

K bodu 7 
 Hlavný kontrolór obce predložil vopred poslancom Návrh plánu kontrolnej činnosti 

na 1. polrok roka 2025, ktorý bol zároveň zverejnený v zákonom predpísanej lehote na webovej 

stránke obce a úradnej tabuli obce. 

 

Návrh uznesenia č. 73 

Obecné zastupiteľstvo Obce Komárany: 

I. schvaľuje  

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2025 

II. poveruje  

hlavného kontrolóra obce výkonom kontrol podľa plánu kontrolnej činnosti na 1. pol-

rok 2025. 

 
Hlasovanie:    

 Počet mená poslancov 

Za: 4 Ing. Pavol Džuka, Ing. Pavol Fedorčák PhD., Roman 

Gregus, Viera Jakubčinová 

Proti: 
 

 

Zdržal sa: 
 

 

Neprítomní: 
 

 

Návrh bol prijatý                                                          

 

K bodu 8 
Dodatok č. 5 k VZN č. 31/2012 o miestnych daniach a poplatku za TKO. Vzhľadom 

k neustále narastajúcim nákladom obce v súvislosti s vývozom TKO, zvyšujúcimi sa cenami, 

mierou inflácie, bolo nutné navýšiť poplatok za TKO za osobu a rok. V roku 2024 obec 

zaplatila zazmluvnenej zberovej spoločnosti spolu cca 13.000 €, vybrala od občanov na 

poplatkoch sumu cca 8.000 €. Oproti pôvodnému návrhu v sume 28,- € na osobu/rok, sa 

napokon odsúhlasila suma 30,- € na osobu/rok, čo predstavuje sumu 0,082 € na osobu/deň. Pri 

aktuálnom počte obyvateľov 512, s prihliadnutím na percento uplatnených úľav, by mala obec 

v budúcom roku vybrať na poplatkoch sumu cca 13.000 €. Ing. Pavol Džuka uviedol, že obec 
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by sa mala zvážiť do budúcna inú formu zberu, napr. formou žetónov, aby to bolo 

spravodlivejšie k občanovi, ktorý napr. žije sám.  

 

Návrh uznesenia č. 74 
Obecné zastupiteľstvo Obce Komárany: 

 
sa uznáša na prijatí Dodatku č. 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Komárany č. 

31/2012 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady.  

Hlasovanie:    

 Počet mená poslancov 

Za: 4 Ing. Pavol Džuka, Ing. Pavol Fedorčák PhD., Roman 

Gregus, Viera Jakubčinová 

Proti: 
 

 

Zdržal sa: 
 

 

Neprítomní: 
 

 

Návrh bol prijatý                                                          

 

K bodu 9 

Dodatok č. 5 k VZN č. 40/2019 k cene jedla zamestnancov obce a cudzích stravníkov v ŠJ pri 

MŠ Komárany. V súvislosti s narastajúcimi cenami potravín, po analýze hospodárenia 

v školskej jedálni pri MŠ a dohode s vedúcou ŠJ bolo nutné pristúpiť k zvýšeniu ceny jedla pre 

cudzích stravníkov, zamestnancov obce a taktiež detí MŠ. U detí sa cena navyšuje o 0,40 € na 

osobu a deň, u dospelých je navýšenie o 1 € na osobu a deň. V diskusii k tomuto bodu p. 

Jakubčinová uviedla, že navrhuje pestrejší jedálny lístok, hlavne čo sa týka výberu polievok. 

Obec prisľúbila nápravu po dohode s vedúcou ŠJ. 

 

Návrh uznesenia č. 75 
Obecné zastupiteľstvo Obce Komárany: 

sa uznáša na prijatí Dodatku č. 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Komárany č. 

40/2019 k cene jedla zamestnancov obce a cudzích stravníkov v Školskej jedálni pri Materskej 

škole Komárany. 

Hlasovanie:    

 Počet mená poslancov 

Za: 4 Ing. Pavol Džuka, Ing. Pavol Fedorčák PhD., Roman 

Gregus, Viera Jakubčinová 

Proti: 
 

 

Zdržal sa: 
 

 

Neprítomní: 
 

 

Návrh bol prijatý                                                          

                                                   

K bodu 10 
 Dodatok č. 3 k VZN č. 1/2021 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú  

úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zaradení v zriaďovateľskej pô-

sobnosti obce Komárany. Tento dodatok bezprostredne súvisí s predchádzajúcim bodom.  
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Návrh uznesenia č. 76 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Komárany: 

 sa uznáša na prijatí Dodatku č. 3 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Komárany č. 1/2021 

o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú náhradu nákladov spojených s činnosťou 

škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Komárany.  

Hlasovanie:    

 Počet mená poslancov 

Za: 4 Ing. Pavol Džuka, Ing. Pavol Fedorčák PhD., Roman 

Gregus, Viera Jakubčinová 

Proti: 
 

 

Zdržal sa: 
 

 

Neprítomní: 
 

 

Návrh bol prijatý                                                          

 

 

K bodu 11  

Rozpočet obce na roky 2025-2027. 

Návrh rozpočtu a stanovisko HK k návrhu rozpočtu boli zverejnené zákonom 

predpísaným spôsobom a v zákonnej lehote. 

 Hlavnou zmenou pri zostavovaní návrhu rozpočtu na rok 2025 bola zmena 

financovania MŠ, ktoré sa mení na normatívne financovanie na žiaka. Starostka 

informovala poslancov, že v MŠ ráta s opravou, resp. výmenou komína a taktiež na 

základe žiadosti rodičov s inštaláciou  klimatizácie v triede MŠ. Uviedla, že k tomu bol 

už realizovaný  aj prieskum trhu.  

Starostka ďalej uviedla, že obec má na účte nevyčerpanú dotáciu vo výške 

9.000,-€ z MF SR na revitalizáciu okolia OcÚ. Táto suma však nepokrýva všetky 

náklady rozpočtu projektu, preto starostka opätovne navrhla na dofinancovanie 

zobrať úver a to aj vzhľadom na to, že doposiaľ sa takáto forma spolufinancovania obci 

osvedčila a obec si svoje povinnosti riadne a včas plní a hospodári efektívne.   Poslanci 

s úverom nesúhlasili. Na čo starostka argumentovala, že pri takomto postoji bude 

rozvoj obce spomalený a ona chce pokračovať vo výstave resp. rekonštrukcii 

komunikácii aj v tejto časti obce, pretože občania obce chodia po dezolátnej 

komunikácii do obchodu aj gréckokatolíckemu kostolu.  Ing. Fedorčák PhD. uviedol, 

že aktuálne beží výzva na detské ihriská, aby obec skúsila cez túto výzvu poriešiť 

prístup ku Gréckokatolíckemu kostolu. Prisľúbil kontakt na firmu, ktorá tieto projekty 

rieši. Starostka obce návrh privítala s tým, že hneď v pondelok sa bude v danej veci 

angažovať.  

 V súvislosti s rozvojovými aktivitami obce a zámerom vybudovať v obci pri 

hlavnej ceste chodník, starostka informovala poslancov o stave riešenie chodníka 

okolo hlavnej cesty. Aktuálne bola odsúhlasená zmluva o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena na PSK.  Proces na strane PSK je zdĺhavý, čaká sa za podpismi v 

rámci kontrolného procesu. Projektantkou boli spracované náležitosti k záporným 

stanoviskám a výhradám k projektu od SPP, VVS a VSD. Zámerom starostky obce je, 
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aby do konca roka 2024 boli podklady k Územnému konaniu zosumarizované a bolo 

ukončené územné konanie. Následne nato, starostka obce začne riešiť stavebné 

konanie, pre ktoré je potrebná nová projektová dokumentácia a teda treba počítať 

s ďalšími výdajmi.   

Poslanec Ing. Džuka navrhol presun financií z rozpočtovej kapitoly bežné 

výdavky 0810 Šport – odobrať 1.000 € a z rozpočtovej kapitoly 0820 Kultúra taktiež 

odobrať – 1.000,- € na kapitálové výdavky, teda  rozpočtová kapitola 0620 Rozvoj obce 

+ 2.000 €, kde budú potrebné financie na už spomínaný projekt chodníka okolo hlavnej 

cesty. S touto zmenou súhlasili aj ostatní poslanci a v tomto znení aj rozpočet schválili.   

Starostka informovala poslancov o prieskume, ktorý vykonala na zistenie cien 

v súvislosti s osadením meračov rýchlosti na vstupe do obce. S týmito výdavkami 

počíta v rozpočte na nasledujúci rok. Poslanci súhlasia z osadením meračov rýchlosti 

v obci, aby bola zvýšená bezpečnosť chodcov. V tejto súvislosti starostka informovala 

o povolení od príslušných inštitúcií  osadiť dopravné značenie v časti komunikácie pri 

vstupe ku kultúrnemu domu a materskej škole.  Aj tieto značky obec musí zakúpiť vo 

vlastnej réžii. Spomaľovače, tzv. retardéry  odobrené neboli.  

Zároveň pri diskusii ku schvaľovaní rozpočtu uviedla, že obci boli doručené 

dve žiadosti o poskytnutie dotácie a to zo strany Jednoty dôchodcov Slovenska, 

Základná organizácia Komárany na jej činnosť v nasledujúcom roku a Speváckej 

skupiny Lipka,  na obnovenie krojov. V návrhu rozpočtu obec počíta s dotáciou pre 

ZO JDS Komárany vo výške 300,- €. Na obnovu krojov poslanci navrhli sumu 500 €, 

ktorá však nebude poskytnutá formou dotácie, ale obec zakúpi materiál a zaplatí za 

vykonané krajčírske práce.  

 

Návrh uznesenia č. 77 
Obecné zastupiteľstvo Obce Komárany: 

A/  

1/ berie na vedomie viacročný rozpočet na roky 2026 – 2027 bez programovej štruktúry 

2/ stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu na roky 2025 – 2027 a ná-

vrhu rozpočtu na rok 2024 

B/  

schvaľuje rozpočet obce na rok 2025 v objeme 273.106,00 € bez programovej štruktúry. 

Hlasovanie:    

 Počet mená poslancov 

Za: 4 Ing. Pavol Džuka, Ing. Pavol Fedorčák PhD., Roman 

Gregus, Viera Jakubčinová 

Proti: 
 

 

Zdržal sa: 
 

 

Neprítomní: 
 

 

Návrh bol prijatý                                                          
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K bodu 12  

Informácie starostky obce: 

Niekoľko hodín pred začatím rokovania bol starostke obce doručený mail od predsedu 

ZMOVR –  ohľadom Centra zdieľaných služieb, resp.  vzniku nového spoločného obecného 

úradu  -SOÚ.  Predmetný mail, ktorého súčasťou boli informácie, zmluva SOÚ VT aj dôvodová 

správa starostka preposlala poslancom, avšak nie všetci mali možnosť preštudovať potrebný 

materiál, dokonca aj starostka obce nemala všetky potrebné otázky k danej téme 

zodpovedané. Spomenula, že v okrese Bardejov už takto fungujú. Je potrebné schváliť vstup 

obce prijatím uznesenia, avšak poslanci sa nevedeli pre krátkosť času a nedostatok informácii 

rozhodnúť.  

Ing. Fedorčák sa vyjadril kladne, je skôr za vstup obce do predmetného projektu  - 

subjektu, podľa neho sa  do budúcna  tomu nevyhneme. Ing. Džuka a ostatní prítomní 

skonštatovali, že k tomu  majú  málo informácií a teda sa o danej veci ani nehlasovalo.    

 

Návrh uznesenia č. 78 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Komárany: 

berie na vedomie informácie o zriadení Centra zdieľaných služieb, Spoločného obecného úradu 

a dopytuje viac informácií o zriadení tohto úradu.   

Hlasovanie:    

 Počet mená poslancov 

Za: 4 Ing. Pavol Džuka, Ing. Pavol Fedorčák PhD., Roman 

Gregus, Viera Jakubčinová 

Proti: 
 

 

Zdržal sa: 
 

 

Neprítomní: 
 

 

Návrh bol prijatý           

 

 

K bodu 13 
Rôzne 

V tomto bode starostka obce informovala  poslancov o žiadosti na 

Hydromeliorácie š.p. a ich odpovedi....informovala o urgencii a písomnej aj 

telefonickej komunikácii, ktorej kópie si vyžiadal Ing. Džuka – boli mu poskytnuté.   

Starostka podrobnejšie informovala o postupe v súvislosti s potrebnými 

podkladmi k výstavbe chodníka pri hlavnej ceste.  

Následne navrhla pre poslancov koncoročnú odmenu 100 eur, avšak poslanci  

Ing. Džuka, Ing. Fedorčák aj poslanec  Roman Gregus sa tejto odmeny vzdali 

v prospech obnovy krojov pre ŽSS  LIPKA.  

Pani poslankyňa Jakubčinová navrhla, aby pre starostku obce bola schválená 

odmena  - resp. navýšenie platu jednorázovo na jeden mesiac o 50%. Ing. Džuka 

navrhol 500 eurovú odmenu, avšak odmena starostke podľa zákona môže byť 

stanovená len percentuálnym schválením  navýšenia platu k zákonnému minimu. 

Napokon poslanci prijali nasledovné uznesenie:   

 

Návrh uznesenia č. 79 
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Obecné zastupiteľstvo Obce Komárany: 

schvaľuje jednorázové zvýšenie platu starostky obce za mesiac december o 50%. 
 

Hlasovanie:    

 Počet mená poslancov 

Za: 4 Ing. Pavol Džuka, Ing. Pavol Fedorčák PhD., Roman 

Gregus, Viera Jakubčinová 

Proti: 
 

 

Zdržal sa: 
 

 

Neprítomní: 
 

 

Návrh bol prijatý                                                          

 

Hovorilo sa aj o potrebe vybudovania zberného dvora. Problém je však v tom, že 

obec nedisponuje vhodným pozemkom.  Vhodné pozemky sú vo vlastníctve Ing. 

Kopčáka, starostka súhlasí s jednaním v tejto veci.  

Ing. Fedorčák odporučil jednať v tejto veci so spoločnosťou  KPA Košice , ohľadom 

vypracovania a podania žiadosti o dotáciu. Starostka sa vyjadrila, že s touto 

spoločnosťou má dobré skúsenosti a Ing. Fedorčák sa angažoval, že ich v danej veci 

osloví a preverí, ako je to vrámci aktuálnych podmienok výzvy s vlastníckymi 

vzťahmi k pozemkom, na ktorých by sa eventuálne zberný dvor budoval.  

 

 

K bodu 14  

Záver 

Na záver starostka poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončila.  

 

 

 

Zapísal :  Jana Ščavnická                  ........................................ 

 

V Komáranoch, dňa 13.12.2024 

 

Overil:         

   Roman Gregus              .......................................... 

 

 

 Viera Jakubčinová    .......................................... 

 

 

Vyvesené dňa:   ....................... 

 

Zvesené dňa: ......................                                                                
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